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به گزارش  اقتصاد کیش مهدی دوستی در نشست پرسش 
و پاسخ با فعالان اقتصادی هرمزگان افزود:بردن اعتبارات 
به سمت طرح های عمرانی باید جبران شود و به جای آن 
سرمایه گذاری ها به سمت طرح های اشتغال زا هدایت 

شوند.
وی تصریح کرد: ساختن سالن ورزشی کار بدی نیست 
ولی مشکل اصلی جوانان و مردم بیکاریست و با ساخت 

زمین ورزشی شغل ایجاد نمی شود.
نماینده عالی دولت در استان تاکید کرد: این گونه طرح 
های عمرانی فقط به درد تجارت سیاسی با مردم می خورد 
اما رویکرد ما آب رســانی و برق رسانی و ایجاد چنین 

زیرساخت هایی است.
دوســتی ادامه داد: هم اکنون ۵۰۰روستای استان خالی 
از ســکنه است که از این تعداد ۴۳۳روستا راه دسترسی 
داشــتند و همین موضوع یکی دیگر از دلایلی است که 
نشــان می دهد اجرای طرح های عمرانی به تنهایی گره 

گشای مشکلات نیست.
رییس کارگروه توسعه اشتغال استان اضافه کرد: یکی از 
کارهایی که دنبال شــده ، در نظر گرفتن ۱۰هزار میلیارد 
ریال اعتبار برای برق رســانی به مزارع و حوضچه های 
پرورش میگوی استان است که می توانند ایجاد کار کنند.

وی خاطرنشــان شد: معادل ۱۰درصد هزینه انجام شده 
برای ساخت سدجگین را صرف آب رسانی به دشت ها 
و اراضی پایین دست آن کردیم تا سرمایه گذاری بزرگ 
اولیه فایده ای داشته باشد و بتواند به ایجاد شغل برای مردم 
منطقه کمک کند. دوستی همچنین از نهایی شدن طرح 
موسوم به قانون ته لنجی خبر داد و گفت: در این طرح از 
معافیت گمرکی برای ملوانان تا بیمه دریانوردان پیش بینی 

شده که در آینده نزدیک اجرایی خواهد شد.
اســتاندار هرمزگان پیگیری برای اختصاص سوخت 
یارانــه ای  به کشــتی هــای تفریحی بــرای کمک به 

گردشگری، برنامه ریزی جهت ایجاد شهرک نساجی، 
بررسی راهکارهای توسعه ســرمایه گذاری در حوزه 
سیلیس و صادرات آن و تهیه پیش نویس فرصت های 
سرمایه گذاری استان با ۸۰طرح پیشران را دیگر اقدامات 

انجام شده معرفی کرد.

وی پس از شــنیدن شــرح کاملی از مشکلات فعالان 
اقتصادی اســتان در بخش های مختلف تصریح کرد: 
برخی از مسائل طرح شده به سیاست های کلان کشور 
باز می گردد و از حیطه تصمیم گیری های استانی خارج 

است.
دوســتی اضافه کرد: به عنوان مثال از دیدگاه شخصی و 
به عنوان یک کارشــناس استانی با افزایش ۵۷درصدی 
دســتمزد کارگران مخالفم و آگاهان اقتصادی نیز از این 
تصمیم تعجب کردند اما من تنها در حیطه اختیارات و 

مسوولیت خود می توانم اظهار نظر کنم.

وی با اشاره به اختصاص ۱۱هزار میلیارد ریال تسهیلات 
برای نوسازی باغات و جایگزینی درختان غیرثمری بر 
لزوم جذب سریع تر این تسهیلات تاکید و از روند آهسته 

جذب این تسهیلات انتقاد کرد.
استاندار هرمزگان همچنین خواستار تلاش بیشتر برای 

جذب ۱۴۴هزار میلیارد ریال تســهیلات مصوب سفر 
رییس جمهوری شد و تاکید کرد: در صورت کافی نبودن 
اقدام در این حوزه، این تسهیلات نصیب استان نخواهد 

شد و برگشت می خورد.
در این نشست که به میزبانی و برنامه ریزی اتاق بازرگانی 
، صنایع ، معادن و کشاورزی هرمزگان برگزار شد، فعالان 
اقتصادی و روســای کمیسیون ها و کارگروه های اتاق 
بازرگانی به بیان مشکلات و چالش های حوزه فعالیت 
خود پرداختند و خواســتار توجه ویژه استاندار به این 

بخش شدند.

استاندار هرمزگان: 

        اقتصاد کیش - استاندار هرمزگان گفت: هم اکنون ۳هزار طرح عمرانی نیمه تمام در استان وجود دارد که اگر همه آنها با فشار یک دکمه و در 
یک لحظه تکمیل شوند، باز هم تاثیری در حل مشکل بیکاری جوانان هرمزگان ندارند.

تکمیل طرح های ناتمام عمرانی  به تنهایی تکمیل طرح های ناتمام عمرانی  به تنهایی 
مشکل اشتغال استان را حل نمی کندمشکل اشتغال استان را حل نمی کند

اقتصاد کیش-  نماینده ولی فقیه درهرمزگان و امام جمعه بندرعباس با اشــاره به 
حذف مدیران نالایق و ناکارآمد از چرخه مدیریتی کشــور گفت: دولت سیزدهم 
باید هرچه زودتر در ســاختار مدیریتی و نیروی انســانی کشور به یک ثبات قابل 

قبولی برسد.
به گزارش  اقتصاد کیش  حجت الاســلام عبادی زاده در خطبه های نماز جمعه 
بندرعباس با اشاره به افزایش قیمت ها مساله گرانی در جامعه افزود: کشور برای 
توســعه و پیشرفت نیازمند مدیران انقلابی و فسادستیز است و تا زمانی که دست 

دلالان و مدیران ناشایست قطع نشود این مشکلات همچنان وجود دارد.
وی با اشاره به اینکه عده ای حوادث و اتفاق های کشور را مربوط به گذشته دانسته و 
عده ای هم مسائل و مشکلات را به دولت سیزدهم ربط می دهند، اظهارداشت: هر ۲ 
تفکر غلط است چرا که دولت حاضر مدت کوتاهی ست که سکان کشور را به دست 
گرفته اما این طور نیست که دولتمردان را به طور کامل از مسائل تبریه کنیم و انتظار 
داریم هم در سیاست گذاری ها و هم برنامه ریزی ها تغییر و تحولات صورت گیرد.

امام جمعه بندرعباس با اشاره به اینکه استان هرمزگان نسبت به سایر استان در ساختار 
مدیریتی و نیروی انسانی پیشگام تر است، گفت: امیدواریم که این اتفاق و حضور 

موثر و انقلابی با پای کار آمدن تمامی دستگاه ها بیش از پیش نمایان شود.
وی با اشــاره به اینکه در زمان ۶ ماهه ای که دولت جدید ســکان کشور را به دست 
گرفته کارهای بزرگی صورت گرفته است، یادآورشد: باید فرصت و مجال به دولت 
و دولتمردان بدهیم چرا که مسائل اقتصادی کار یک شب و دو روز نیست و مسوولان 
نیز باید عنایت کنند که ثباتی بر بازار ما حاکم باشد که مردم در رابطه با مسائل اقتصادی 

خودشان دچار استرس و نگرانی نشوند.
کار سپاه پاسداران صیانت از انقلاب است

امام جمعه بندرعباس همچنین با اشاره به دوم اردیبهشت ماه سالروز تشکیل سپاه 
پاسداران و ۲۹ فروردین ماه سالروز ارتش جمهوری اسلامی گفت: در سال ۱۳۵۸ 
بسیار زیرکانه و مبتکرانه دستور تشکیل سپاه پاسداران را داد برای اینکه از انقلاب 

اسلامی صیانت کند.
عبادی زاده اظهارداشــت: سپاه به عنوان یک نیروی واکنش سریع باید در درون و 
برون مرزها، در مسائل اقتصادی، سیاسی، فرهنگی و هرجایی که انقلاب اسلامی به 

آن نیاز داشته باشد، باید حضور یابد.
وی همچنین با اشاره به ۲۹ فروردین روز ارتش نیز گفت: دلاوردان ارتش جمهوری 
اسلامی نیز همواره صلابت و اقتدار نظام در فراسوی مرزهای نظام جمهوری اسلامی 
را به نمایش گذاشتند و نقش ارتش و نیروی هوایی در جریانات مربوط به حوادث 
برون مرزی کمتر به آن پرداخته شــده است و هرجایی که کشور ما نیاز پیدا کرده، 

دلاورمردان ارتش به عنوان بازوی توانمند انقلاب حضور فعالی داشته اند.
 نماینده ولی فقیه در هرمزگان اظهار داشت: سپاه و ارتش هم ۲ هستند که انقلاب 
اسلامی را به آرمان های خودش می رسانند و هم ۲ بازوی توانمند هستند و دشمن 

با وجود همه دسیسه ها نتوانسته است میان این ۲ بازوی توانمند رخنه و نفوذ کند.
وی همچنین به کودتای طبس اشاره کرد و گفت: در این روز وعده های الهی محقق 

شد و هیمنه استکباری آمریکا فرو ریخت و لکه ننگی برای آمریکایی ها شد.
عبادی زاده اذعان داشت: این مساله فقط مربوط به طبس نیست بلکه امروز نیز ما 
شــاهد خفت، خواری و زبونی رژیم صهیونیســتی و آمریکا هستیم و روز به روز 
شاهد هستیم که آمریکایی ها با خفت بیشتر منطقه را ترک می کنند که چاره ای جز 

این را هم ندارند.
وی گفت: این حادثه را یادآور می شویم برای اینکه آمریکایی ها بدانند، این اتقاقاتی 

که در گذشته برایشان افتاده الان هم هست.
روز قدس امسال در ایران و هرمزگان باید متفاوت باشد

امام جمعه بندرعباس همچنین ضمن دعوت از مردم استان برای راهپیمایی روز 
قدس گفت: امسال باید روز قدس مان در ایران و استان متفاوت از سال های قبل 

باشد چرا که
چرا که حوادث و وقایعی که در سرزمین های اشغالی دارد اتفاق می افتد، در نوع 
خودش کم نظیر است و ما شاهد یک جریان انتفاضه شدید در سرزمین های اشغالی 

بویژه در کرانه باختری رود اردن هستیم.
حجت الاســلام عبادی زاده یادآورشــد: روزی کرانه باختــری حیات خلوت 
صهیونیســت ها بود اما امروز تبدیل شــده به یک نقطه ای که رزمندگان و مردم 
فلسطین از همان مرکز ضربه های خودشان را علیه صهیونیست ها شروع کرده اند.

وی تاکید کرد: صهیونیســت ها این را خوب می دانند که کرانه باختری و قدس 
شریف به هم متصل شده اند و سرنوشت رژیم صهیونیستی را با همدیگر تعیین 
می کننند و این مساله ای است که خود رژیم صهیونیستی به آن اذعان و توجه دارد 

و احساس خطر می کند.

امام جمعه بندرعباس:
دولت سیزدهم در ساختار مدیریتی 

کشور باید به ثبات برسد

   اقتصاد کیش-  عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: باید شفاف اعلام شود 
که کدام یک صنایع بزرگ مالیات شان را در هرمزگان پرداخت نمی کنند، سهم دولت و 
سهم شهرداری از ارزش افزوده بصورت دقیق مشخص شود و از سوی سازمان امور 

مالیاتی شرکت های بزرگ که ارزش افزوده پرداخت نمی کنند، اعلام شوند. 
احمد کناری نژاد با اشاره به سهم استانی ارزش افزوده شهرداری بندرعباس که توسط 
سازمان امور مالیاتی هرمزگان ماهیانه واریز می شود، افزود: محاسبات سهم عوارض 
کالا و خدمات )بند الف ماده ۳۸ قانون ارزش افزوده موقت( و سهم آلایندگی )تبصره 
ماده ۳۸ قانون موقت ارزش افزوده( شهرداری بندرعباس توسط سازمان امور مالیاتی 

استان هرمزگان تاکنون مشخص نشده است.
وی با بیان اینکه براساس بخشنامه شماره ۱۸۵۵ مورخ ۲ ۱۱ ۱۳۹۰ سازمان امور مالیاتی 
صراحتا بیان شده است که بر اساس قانون برنامه پنج ساله پنجم توسعه نظر به اینکه 
حکم ماده ۱۲۳ قانون عوارض وصولی ارزش افزوده و عوارض آلایندگی واحدهای 
تولیدی موضوع بند الف و تبصره ۱ ماده ۳۸ ارزش افزوده در هر شهرستان به نسبت 
جمعیت بین شهرداری ها و دهیاری ها تقسیم خواهد شد، اظهار کرد: بر اساس بند 
۲۰ همین بخشنامه متولی تعیین ضریب فهرست جمعیتی دفتر امور شهری استانداری 

هرمزگان است که سازمان مالیاتی می بایست بر اساس این اقدام کند.
کناری نژاد با اشاره به اینکه براساس بند سیزدهم این بخشنامه دفتر نظارت بر امور اجرایی 
مالیات بر ارزش افزوده ادارات مالیاتی الزام دارد وجود قانونی موضوع ۳۷- ۳۹-۳۸ 
خط تیره را که از و ســپس نسبت به واریز مانده عوارض به حساب شهرداری اقدام 
کنند، تصریح کرد: براساس بخشنامه مذکور اعضای کمیته توزیع عوارض آلایندگی 
باید نماینده معاونت برنامه ریزی استان هرمزگان، نماینده سازمان مالیاتی و نماینده 

محیط زیست باشد.
وی با بیان اینکه سوال اینجاست که تاکنون هیچ کدام از کمیته های مقرر در قانون و 
بخشنامه ها، آیا تشکیل شده است و اگر تشکیل شده آیا تاکنون گزارشی ازمیزان وصولی 
ماهیانه یا سالیانه و نحوه ی تقسیم عوارض سهم بند الف و آلایندگی به شهرداری بندر 
عباس ارائه شده است، اضافه کرد: تاکنون سازمان امور مالیاتی هرمزگان هیچ گونه 
گزارشــی از مبنای محاسبه سهم شهرداری های استان و شهرستان بندرعباس ارائه 

کرده است.
این عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس با اشاره به اینکه سهم کشوری شهرداری 
بندرعباس از وصولی قانون ارزش افزوده که به حساب وزارت کشور واریز می شود، 
عنوان کرد: عوارض تبصره ۳ ماده ۴۱ قانون موقت و تبصره ۲ ماده ۳۹ همین قانون 
به حســاب وزارت کشور واریز و بر اســاس آماده ۳۹ قانون ارزش افزوده فی مابین 

شهرداری را تقسیم می شود.
وی ادامه داد: براساس ماده ۳ تصویب نامه شماره ۲۰۹۳۳۰ت ۴۲۳۳۳ مورخ ۸۹/۹/۲۰ 
صراحتاً بیان می کند توزیع وجه واریزی به حساب تمرکز وجوه کشور تحت نظر 
کارگروهی متشکل از نمایندگان معاونت برنامه ریزی و راهبردی رئیس جمهور وزارت 
اقتصاد و دارایی و یک نفر از کمیسیون اقتصادی مجلس خواهد بود، اظهار کرد: بر 
اساس ماده ۹ همین تصویب نامه وزارت کشور موظف این گزارش عملکرد وجه 
دریافتی را هر سه ماه یکبار به شورای عالی استان ها و کمیسیون اقتصادی مجلس ارائه 
کند که همین از طریق شهرداری بندرعباس می تواند میزان سهم واقعی و به حق خود 

را پیگیری کند.
کناری نژاد اضافه کرد: قانون موقت ارزش افزوده از سال ۸۷ الی تیرماه ۱۴۰۰ به صورت 
آزمایشی اجرا و در تاریخ ۱۳ تیرماه سال گذشته به صورت دائم ابلاغ شد و از این تاریخ 
لازم اجرا شده است ولی به علت اینکه تاکنون بخشنامه جدید در خصوص نحوه 

اجرای قانون دائمی ابلاغ نشده است، بخشنامه های قبل اجرا می شود.
وی با بیان اینکه در سال ۱۴۰۱ سهم ۹درصد ارزش افزوده از ارکان یک درصد بیمه 
ســلامت، چهار درصد سهم مالیاتی دولت و چهار درصد سهم عوارض شهرداری 
اســت، افزود: باید شفاف اعلام شــود که کدام یک صنایع بزرگ مالیات شان را در 
هرمزگان پرداخت نمی کنند، سهم دولت و سهم شهرداری از ارزش افزوده بصورت 
دقیق مشخص شود و از سوی سازمان امور مالیاتی شرکت های بزرگ که ارزش افزوده 

پرداخت نمی کنند، اعلام شوند.

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس خواستار شد:
ضرورت اعلام  اسامی صنایع بزرگی که 

مالیات شان را در هرمزگان پرداخت نمی کنند

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه به 

پایگاه خبری،تحلیلی  اقتصاد کیش 
به نشانی زیر مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

   اقتصاد کیش-      اســتاندار هرمزگان گفت: ســفر به بخش های رویدر و مرکزی 
بندرخمیر و تشکیل نشست شورای اداری استان در این منطقه ۳۷ مصوبه داشت که 
امیدواریم بتوانیم با اجرای این مصوبه ها این شهرستان را از بن بست خارج کنیم و به 

شکوفایی برسانیم.
به گزارش  اقتصاد کیش  مهدی دوســتی در تشریح سفر استانی خود به شهرستان 
بندرخمیر با اشاره به اینکه محرومیت زدایی، توزیع متوازن اعتبارات و امکانات رویکرد 
دولت سیزدهم در روند توسعه مناطق مختلف است، افزود: مجموع این مصوبه ها در 
هفته دولت و دهه فجر امسال افتتاح خواهد شد و امیدواریم که بتواند سبب تحول و 

شکوفایی در اقتصاد شهرستان و منطقه باشد.
وی بیان داشت: همچنین در خصوص ۲ طرح بزرگ نیز در نشست شورای اداری 
تصمیم های خوبی گرفته شد که یکی در مورد مزارع پرورش میگو و یک مورد نیز در 
خصوص مزارع معدنی بود که این طرح ها منتظر اخذ مجوز و اعتبارات بودند به همین 

جهت درنشست تشکیل شده برای این موارد نیز تصمیم گیری لازم صورت گرفت.
اســتاندار هرمزگان اظهارداشــت:  در زمینه تامین آب این مناطق )رویدر و مرکزی 
بندرخمیر( اعتباری حدود یکهزار و ۲۰۰ میلیارد ریال نیاز است که تقریبا حدود ۴۰۰ 
میلیارد ریال از منابع استان برای این منظور هزینه خواهد شد و یک بخش از بودجه 
مورد نیاز را آبفا تامین خواهد کرد و با مجموع این اعتبارات و با تامین لوله می توانیم 

پروژه تامین آب این منطقه را تا بهمن ماه امسال انجام دهیم.
دوستی در نشست شورای اداری استان که در شهر رویدر بندرخمیر برگزار شد، گفت: 
نظام مقدس جمهوری اسلامی در طول سالیان گذشته خدمات ارزشمند و بزرگی را 

در مناطق مختلف به ویژه در روستاها و مناطق محروم انجام داده است.
وی مهم ترین مطالبات برای این منطقه را مسائل مرتبط با آموزش، راه و اشتغال عنوان 
کرد و اظهارداشت: ۲ بخش مرکزی و بخش رویدر بندرخمیر ظرفیت های خوبی از 
جمله در حوزه اقتصاد دریایی مانند شیلات و صید و بنادر دارند که می تواند هم تجارت 
و ترانزیت و بازارچه های ملوانی باشد و هم ظرفیت های خوبی در زمینه معادن دارند.

نماینده عالی دولت در استان هرمزگان ادامه داد: از جمله مهم ترین ظرفیت های معدنی 
منطقه خمیر معادن گچ است که می توان از این ظرفیت ها به خوبی استفاده کرد.

دوستی گفت: در زمینه وضعیت راه ها در بخش رویدر و مرکزی خمیر مانند سایر 
بخش ها چالش های زیادی وجود دارد و با توجه به مساله جغرافیایی و شرایط  منطقه 
این مساله در این بخش ها تشدید می شود، وجود تقاطع های حادثه خیز در این محورها 

زیاد است که نیازمند اصلاح هستند.
وی با مهم ارزیابی کردن مساله آموزش در سراسر استان هرمزگان  تصریح کرد: در 
بحث آموزش نیز برای این بخش ها تصمیم های خوبی گرفته شد از جمله ارتقای 
رشته ها مانند رشته های فنی و تشکیل هنرستان فنی که می تواند توسعه این منطقه در 

آینده و نیاز آموزشی منطقه را پاسخ دهد.

۳۷ مصوبه در سفر استاندار 
هرمزگان به بندرخمیر مصوب شد

   اقتصاد کیش- شــهردار بندرعباس از کاشــت ۵ هزار نهال حرا در ساحل سورو با 
مشارکت مردم خبر داد. 

مهدی نوبانی با اشاره به اینکه جنگل های حرا از ویژگی های منحصر به فردی دارد که 
از جایگاه مهمی در تنوع زیستی سواحل برخوردار است، بیان کرد: توسعه جنگل های 
حرا با توجه به فواید زیست محیطی ضروری است و وجود سواحل گسترده در شهر 

بندرعباس زمینه را برای توسعه این جنگل ها فراهم کرده است.
نوبانی اظهار کرد: توسعه این جنگل ها نقش مهمی در حفظ و زیبا سازی سواحل، 

اکوسیستم دریایی، تکثیر پرندگان و آبزیان و جذب بیشتر گردشگران دارد.
شهردار بندرعباس بیان کرد: زیبا سازی سواحل در راستای استفاده بیشتر شهروندان 
از ساحل در دستور کار مجموعه شهرداری قرار گرفته است و به دنبال این هستیم که 

تفرجگاهی زیبا برای مردم فراهم کنیم.
نوبانی تصریح کرد: این برنامه با هماهنگی معاونت خدمات شهری و با مشارکت 
شهروندان، سازمان فضای سبز و شهرداری منطقه ۴ برگزار شده و همچنین در هفته 

زمین پاک برنامه های زیادی از جمله؛ تجلیل از پاکبانان فضای سبز برگزار می شود.

کاشت ۵ هزار نهال حرا در ساحل 
سورو بندرعباس

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه

بازار سارینا یک کیش

بدینوسیله از کلیه مالکین محترم بازار سارینا یک دعوت بعمل می آید تا در جلسه 
مجمع عمومی عادی مجتمع که رأس ساعت 18 مورخه 1401/02/1۵ در محل بازار 
واقع در کیش، بلوار خیام، طبقه اول، مجتمع سارینا یک برگزار می گردد با در 

دست داشتن سند مالکیت حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

1. استماع گزارش هیأت مدیره
2. استماع گزارش بازرس قانونی

۳. تصویب گزارش دریافت و پرداخت و صورتهای مالی
4. انتخاب اعضای هیأت مدیره و بازرس قانونی

۵. استماع سایر نظرات و پیشنهادات که در صلاحیت مجمع عمومی باشد.
تذکر:

 نمایندگان مالکین ضروریست وکالتنامه محضری و در مورد اشخاص حقوقی 
مدارک قانونی دال بر نمایندگی خویش را به همراه داشته باشند.

متقاضیان کاندیداتوری هیأت مدیره یا بازرس تقاضای خود را کتباً حداکثر تا 
تاریخ 1401/02/10 از طریق فاکس یا واتساپ به شماره )444681۵1-0۷6( به 
دفتر مجتمع ارسال نمایند )شرط عضویت در هیأت مدیره یا بازرسی نداشتن 

بدهی شارژ می باشد(.

مجتمع اداری و تجاری سارینا یک


